

Avail 0% Easy Payment Plan on RAKBANK Credit Card (3, 6, 9 and 12 monthsTenor Available)

Terms and Conditions:

- Opt for 0% Easy Payment Plan (EPP) on RAKBANK conventional card only.
- Customer needs to send the 0% EPP conversion request to hello@protego.ae5 Days prior to the Statement due date.
- Cancellation fee of AED 100 will be applicable upon cancellation/pre-closure of 0% EPP.
- Minimum transaction amount: AED 300.
- EPP offer is not available for Islamic, SME and Corporate credit card.
- Transactions done using RAKBANK Credit Card for purchase of Insurance products via group company Protego Insurance Brokers LLC only will qualify for this promotion.
- RAKBANK / Protego Insurance Brokers LLC reserve the right to disqualify the Cardholder from the benefits of the Offer if any fraudulent activity is identified as being carried out for the purpose of availing the benefits under the said offer or otherwise by use of the Card.
- RAKBANK / Protego Insurance Brokers LLC's decision on all matters relating to this offer and in case of any dispute shall be final and binding on all Cardholders.

استفد من خطة السداد الميسرة بنسبة 0% على بطاقة راك بنك الائتمانية (تتوفر فترات سداد مدتها 3 و 6 و 9 و 12 شهراً)

الشروط والأحكام:

- خيار خطة السداد الميسرة بنسبة 0% متاح على بطاقة راك بنك التقليدية فقط.
- يجب على العميل إرسال طلب تحويل خطة السداد الميسرة بنسبة 0% إلى hello@protego.ae قبل 5 أيام من تاريخ استحقاق كشف الحساب.
- سُطبّق رسوم إلغاء بقيمة 100 درهم إماراتي عند الإلغاء/الإغلاق المسبق لخطة السداد الميسرة بنسبة 0%.
- الحد الأدنى ل稂بلغ المعاملة: 300 درهم إماراتي.
- عرض خطة السداد الميسرة غير متاح للبطاقات الائتمانية الإسلامية وبطاقات المشروعات الصغيرة والمتوسطة والشركات.
- المعاملات التي تتم باستخدام بطاقة راك بنك الائتمانية لشراء منتجات التأمين من خلال شركة المجموعة بروتيفو وسطاء التأمين ش.ذ.م.م فقط هي التي ستكون مؤهلة لهذا العرض الترويجي.
- يحتفظ راك بنك / بروتيفو وسطاء التأمين ش.ذ.م.م بالحق في استبعاد صاحب البطاقة من مزايا العرض إذا تم تحديد أي نشاط احتيالي يتم تنفيذه لغرض الاستفادة من المزايا بموجب العرض المذكور أو بطريقة أخرى باستخدام البطاقة.
- قرار راك بنك / بروتيفو وسطاء التأمين ش.ذ.م.م بشأن جميع المسائل المتعلقة بهذا العرض. وفي حالة وجود أي نزاع، يكون نهائياً وملزماً لجميع أصحاب البطاقات.